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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-__/2023  

_____.2023. године 

 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

 

са 14. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 07.03.2023. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 10.00 часова 

 

 

Седници су присуствовали председница Мирјана Ђурић, заменик председника 

Мијодраг Пејић, чланови Већа: Борко Вујовић, Миливоје Јеремић, Младенко Марковић, 

Милија Кулашевић, Живан Ршумовић и начелница Управе Биљана Старовла.   

Већници Верица Маричић и Игор Мариновић су најавили одсуство. 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са 13. 

седнице Већа који је достављен у материјалу. 

Пошто није било примедби на записник председница је исти дала на гласање и   

усвојен је са 7 гласова „ЗА“. 

Председница Већа је предложила дневни ред који су већници добили у позиву за 

седницу и пошто није било предлога за допуну дневног реда, исти је дат на гласање  и 

усвојен са 7 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ВЕЋА ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2022. ГОДИНУ 

2. РАЗНО     

 

    Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

 

Председница Већа je у уводном излагању истакла да је Извештај професионално 

урађен на основу појединачних извештаја чланова Већа и званичних података. Навела је 

да је Веће радило као тим, односно континуирано наставило да ради послове претходог 

састава Већа, као и да у будућности очекује још веће ангажовање и залагање чланова 

Већа. 

 Замолила је чланове Већа да уколико имају неких примедби на њих укажу или ако је 

нешто изостављено да Извештај допуне. 

  Пошто нико од чланова Већа није имао примедби на Извештај који је припремљен 

за разматрање на Скупштини, председница је исти дала на гласање и усвојен је са 7 

гласова „ЗА“. 

 

 



2 
 

2. тачка дневног реда 

 

Заменик председника Мијодраг Пејић је указао на проблем паркинга пред зградом 

градске општине, да је паркиг простор предвиђен за службена возила и за госте који 

службено долазе у градску општину, а да је у већини случајева заузет иако је прописно 

обележен саобраћајним знаком. Предложио је да се стави нека врста рампе или као друга 

могућност да се позива комунална милиција чијим изласком би дошло до кажњавања 

власника возила који су непрописно паркирани на месту где је то саобраћајним знаком 

забрањено. 

У дискусији су узели учешће и чланови Већа Милија Кулашевић, Младенко 

Марковић и Живан Ршумовић који су били једниствени у ставу да се постави одговарајућа 

рампа, али и да се реши питање непрописног паркирања у улицама Хероја Девовића, 

Александра Вучковића као и на зеленим површинама. 

Пошто се више нико није јављао за дискусију чланови Већа су се сложили да се уђе 

у процедуру набавке и постављања одговарајуће рампе.  

 

    Седница је завршена у 11:15 часова. 

 

Записник водила:                                       

 Славица Марић          ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                            Мирјана Ђурић         


